
 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 1/2020 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: Ευρωπαϊκή διοργάνωση µπάσκετ µε αµαξίδιο EUROLEAGUE 3. 

 

Στον Εύοσµο σήµερα Παρασκευή 24  Ιανουαρίου του έτους 2020 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό 

Κατάστηµα του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση το συµβούλιο της 

Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 2115/20-01-2020    

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη του 

συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα τα  

παρακάτω  δέκα τρεις (13)   µέλη: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος  1. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος 
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος  2. Αποστολάκη Μαρία Μέλος 
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     

 4. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 5. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 6. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
10. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
13. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 

 

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 



 

 

Προ της συζήτησης των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο  Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση ενός (1)  
θέµατος εκτός ηµερησίας διάταξης και η επιτροπή οµόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο  , να 
συζητηθεί  δε  πριν    από τα τακτικά θέµατα της ηµερήσιας διάταξης.  

- Ο κ. Αγγελόπουλος Στυλιανός αποχώρησε µετά το 1ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

   
 Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  1ο θέµα ΕΚΤΟΣ  της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου 

Κοινότητας τα παρακάτω:   

Ο Αθλητικός σύλλογος «ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ 1994» δραστηριοποιείται στο χώρο του αθλητισµού για 
άτοµα µε αναπηρία, τα τελευταία 25 χρόνια.  
Ο σύλλογος θα φιλοξενήσει την Ευρωπαϊκή διοργάνωση µπάσκετ µε αµαξίδιο EUROLEAGUE 3 

στο ∆ΑΚ Ευόσµου και θα διεξαχθεί από τις 12-03-20 έως τις 15-03-20.                                                         

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις,                                                                                                     

                                             
Αποφασίζει οµόφωνα 

 
1. ∆ράση ενηµέρωσης για την ανωτέρω αθλητική εκδήλωση και την ευαισθητοποίηση των πολιτών 

µε οργάνωση αγώνων  επίδειξης στην πλατεία ∆ηµαρχείου Ευόσµου. 
 

2. ∆ηµοσιοποίηση του γεγονότος στα σχολεία µε πρόσκληση, µέσω της Αντιδηµαρχίας Παιδείας για 
την παρακολούθηση των αγώνων από τους µαθητές Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας 
εκπαίδευσης. 

 
 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  1/2019 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

 

Ο Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 2/2020 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης για τη χορήγηση ή μη άδειας παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών 

οργάνων σε  κατάστημα υγειονομικού  ενδιαφέροντος του ΜΟΣΧΟΒΗ ΜΕΤΑΞΑ, επί της οδού 

ΜΑΙΑΝΔΡΟΥ 94 στον ΕΥΟΣΜΟ. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Παρασκευή 24  Ιανουαρίου του έτους 2020 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό 

Κατάστημα του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το συμβούλιο της 

Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 2115/20-01-2020    

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη του 

συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα τα  

παρακάτω  δέκα τρεις (13)   μέλη: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος  1. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος 

 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος  2. Αποστολάκη Μαρία Μέλος 

 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     

 4. Χλωρός Ηλίας Μέλος     

 5. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     

 6. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     

 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     

 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     

 9. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     

10. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     

11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     

12. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     

13. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 

 



 

 

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο  Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση ενός (1)  

θέματος εκτός ημερησίας διάταξης και η επιτροπή ομόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο  , να 

συζητηθεί  δε  πριν    από τα τακτικά θέματα της ημερήσιας διάταξης.  

- Ο κ. Αγγελόπουλος Στυλιανός αποχώρησε μετά το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

   
 Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου 

Κοινότητας την αριθμ. πρωτ. 1717/16-01-2020 εισήγηση της Δ/νσης Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης 

σύμφωνα με την οποία:   

 Έχοντας υπόψη: 

1) Τις διατάξεις του άρθρου 29 του ν. 4442/2016 (ΦΕΚ 230/07-12-2016 τεύχος Α΄) περί απλούστευσης 

ρυθμίσεων για τη χρήση μουσικής και χρήση μουσικών οργάνων, σύμφωνα με τις οποίες:  

α) Η χρήση μουσικής ή μουσικών οργάνων πραγματοποιείται, σύμφωνα με τις προϋποθέσεις της κείμενης 

νομοθεσίας, χωρίς να απαιτείται έκδοση προηγούμενης άδειας της 3/1995 Αστυνομικής Διάταξης, η οποία 

εγκρίθηκε με την 1023/2/37-ια/1996 απόφαση του Υπουργού Δημόσιας τάξης(Β΄15). Οι προϋποθέσεις 

χρήσης δεν θίγονται.  

β) Ο ενδιαφερόμενος, εφόσον προτίθεται να προβεί στη χρήση μουσικής ή μουσικών οργάνων, 

υποχρεούται να συμπεριλάβει στη γνωστοποίηση του άρθρου 28 τη δήλωση χρήσης. 

γ) Η χρήση μουσικής πέραν του ωραρίου προϋποθέτει την έκδοση της άδειας της παραγράφου 3 του 

άρθρου 3 της 3/1995 Αστυνομικής Διάταξης. Εφόσον πληρούνται οι προϋποθέσεις χορήγησής της, η άδεια 

χορηγείται χωρίς την προσκόμιση άλλων δικαιολογητικών πέραν του αποδεικτικού υποβολής της 

γνωστοποίησης. 

δ) Υποχρεώσεις ή άδειες σχετιζόμενες με τη νομοθεσία περί πνευματικής ιδιοκτησίας δεν θίγονται. Οι 

υποχρεώσεις ή άδειες του προηγουμένου εδαφίου δεν αποτελούν απαιτούμενο δικαιολογητικό ή 

περιεχόμενο της γνωστοποίησης ούτε της άδειας της προηγούμενης παραγράφου». 

2) Τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 3 της Αστυνομικής Διάταξης 3/1995 (1023/2/37-ια/08.01.1996)  

(ΦΕΚ 15/1996 τεύχος Β΄) περί απαγορεύσεων σε δημόσια κέντρα, σύμφωνα με τις οποίες «Η ανωτέρω 

άδεια χορηγείται μέχρι την 22.00 ώρα τη χειμερινή περίοδο και την  

23.00 ώρα τη θερινή και μπορεί να παραταθεί ύστερα από αίτηση των ενδιαφερομένων, ανάλογα με το 

είδος των μουσικών οργάνων και τη θέση του κέντρου σε σχέση με τους γύρω κατοικημένους χώρους, για 

τα κέντρα που λειτουργούν σε κλειστό χώρο μέχρι την 03.00 ώρα και για τα κέντρα που λειτουργούν σε 

ανοικτό χώρο μέχρι την 02.00 ώρα, με την προϋπόθεση ότι δεν διαταράσσεται η ησυχία των περιοίκων». 

3) Την αριθμ.  194/2012  απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Κορδελιού- Ευόσμου, σύμφωνα με την 

οποία δίδεται παράταση ωραρίου λειτουργίας μουσικής έως τις 02.30 για το θερινό και το χειμερινό 

ωράριο.        

4) Τη με αρ. πρωτ. 1242/14-01-2020 αίτηση για χορήγηση άδειας παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών 

οργάνων έως τις 02.30 καθ’ όλη τη διάρκεια ισχύος της Γνωστοποίησης Κ.Υ.Ε. 

5) Την με αρ. πρωτ. 1136993 (ver. 0) Γνωστοποίηση Κ.Υ.Ε. «ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ 

ΠΛΗΡΟΥΣ ΚΑΙ ΜΕΡΙΚΗΣ  ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ ΠΛΗΡΟΥΣ ΚΑΙ ΠΡΟΧΕΙΡΟΥ ΓΕΥΜΑΤΟΣ 

(ΜΕΖΕΔΟΠΩΛΕΙΟ – ΚΑΦΕ ΜΠΑΡ)» 



 

 

6)  Την από 15-01-2020 βεβαίωση μη οφειλής από το τμήμα ταμειακής υπηρεσίας Δήμου Κορδελιού - 

Ευόσμου. 

Μετά τα παραπάνω καλείται το σώμα να αποφασίσει σχετικά με τη χορήγηση ή μη άδειας 

παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών οργάνων σε  κατάστημα υγειονομικού  ενδιαφέροντος του 

ΜΟΣΧΟΒΗ ΜΕΤΑΞΑ, επί της οδού ΜΑΙΑΝΔΡΟΥ 94 στον ΕΥΟΣΜΟ. 

  
                                                         

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις,                                                                                                     

                                             
Αποφασίζει ομόφωνα 

 
 Τη χορήγηση άδειας παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών οργάνων, έως τις 02.30, καθ’ όλη τη 

διάρκεια ισχύος της με αρ. πρωτ. 1136993 (ver. 0) γνωστοποίησης καταστήματος υγειονομικού 

ενδιαφέροντος «ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ ΠΛΗΡΟΥΣ ΚΑΙ ΜΕΡΙΚΗΣ  ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΠΛΗΡΟΥΣ ΚΑΙ ΠΡΟΧΕΙΡΟΥ ΓΕΥΜΑΤΟΣ (ΜΕΖΕΔΟΠΩΛΕΙΟ – ΚΑΦΕ ΜΠΑΡ)» ιδιοκτησίας του 

ΜΟΣΧΟΒΗ ΜΕΤΑΞΑ, επί της οδού ΜΑΙΑΝΔΡΟΥ 94, στην Κοινότητα Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού - 

Ευόσμου. 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  2/2019 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 3/2020 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Πρόταση για βελτίωση της επικοινωνίας δημότη-Δήμου και επίλυση προβλημάτων. 

 

Στον Εύοσμο σήμερα Παρασκευή 24  Ιανουαρίου του έτους 2020 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό 

Κατάστημα του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το συμβούλιο της 

Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 2115/20-01-2020    

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη του 

συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα τα  

παρακάτω  δέκα τρεις (13)   μέλη: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος  1. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος 

 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος  2. Αποστολάκη Μαρία Μέλος 

 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     

 4. Χλωρός Ηλίας Μέλος     

 5. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     

 6. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     

 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     

 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     

 9. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     

10. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     

11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     

12. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     

13. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 

 

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 



 

 

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο  Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση ενός (1)  

θέματος εκτός ημερησίας διάταξης και η επιτροπή ομόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο  , να 

συζητηθεί  δε  πριν    από τα τακτικά θέματα της ημερήσιας διάταξης.  

- Ο κ. Αγγελόπουλος Στυλιανός αποχώρησε μετά το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

   
 Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου 

Κοινότητας την πρόταση της κ. Βαρελά Αικατερίνης σύμφωνα με την οποία:   

 

Στο πλαίσιο της επίτευξης συμμετοχής, καλύτερης επικοινωνίας και διάδρασης Δήμου-Δημότη, αλλά και 

εξυπηρέτησης των καθημερινών αιτημάτων των πολιτών, καταθέτω πρόταση υιοθέτησης από το Δήμο 

ανάλογης εφαρμογής πληροφορικής για «έξυπνες πόλεις». 

 

Έχοντας υπόψη μου ανάλογο πολυεργαλείο (novoville), το οποίο είναι απλό και φιλικό στη χρήση, με 

απεριόριστες δυνατότητες για τις δημοτικές υπηρεσίες και προσβάσιμο μέσω Web χωρίς να απαιτείται 

καμία νέα υποδομή, ενώ ταυτόχρονα δίνει τη δυνατότητα πλήρης ενσωμάτωσής του σε άλλα 

πληροφοριακά συστήματα του Δήμου, προτείνω την υιοθέτηση ανάλογου προγράμματος. 

 

Η διερεύνηση συνεργασίας μπορεί να γίνει κατ’ αρχάς μέσω δημόσιων πανεπιστημιακών τμημάτων 

πληροφορικής και –εφόσον αυτό δεν είναι εφικτό- θα πρέπει να υπάρξει σχεδιασμός για την ένταξη σε 

ευρωπαϊκά ή άλλα προγράμματα που αφορούν την ηλεκτρονική διακυβέρνηση και, συγκεκριμένα, τις 

«έξυπνες πόλεις». 

 

Παρακαλώ όπως η παρούσα πρόταση να συμπεριληφθεί προς συζήτηση στην επόμενη συνεδρίαση της 

Τοπικής Κοινότητας Ευόσμου και –εφόσον επικυρωθεί- να τεθεί προς συζήτηση και επικύρωση στο 

Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

                                                         

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις,                                                                                                     

                                             
Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

7 υπέρ 5 κατά 

 

Απορρίπτει την πρόταση για βελτίωση της επικοινωνίας δημότη-Δήμου και επίλυσης προβλημάτων. 
 

- Οι κ.κ. Φωτιάδης Παναγιώτης, Γκαγκανιάρη Μαρία, Βαρσαμά Μαρία, Μάλλιου Μαρία, Βαρελά Αικατερίνη 

ψήφισαν κατά της απόρριψης της πρότασης. 

 

 

 

 



 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  3/2019 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 4/2020 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ: Δράσεις για αντιμετώπιση των προβλήματων των ΑμεΑ / ελεύθερη και ασφαλή διακίνηση 
πεζών.    
 
 

Στον Εύοσμο σήμερα Παρασκευή 24  Ιανουαρίου του έτους 2020 και ώρα 18.00 μ.μ. στο Δημοτικό 

Κατάστημα του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το συμβούλιο της 

Κοινότητας Ευόσμου του Δήμου Κορδελιού – Ευόσμου, ύστερα από την υπ. αρ. 2115/20-01-2020    

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόμιμα στα μέλη του 

συμβουλίου της κοινότητας, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) μελών βρέθηκαν παρόντα τα  

παρακάτω  δέκα τρεις (13)   μέλη: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος  1. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος 

 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος  2. Αποστολάκη Μαρία Μέλος 

 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     

 4. Χλωρός Ηλίας Μέλος     

 5. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     

 6. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     

 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     

 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     

 9. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     

10. Βαρσαμά Μαρία Μέλος     

11. Αβραμίδου Σοφία Μέλος     

12. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     

13. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 

 

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 



 

 

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο  Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση ενός (1)  

θέματος εκτός ημερησίας διάταξης και η επιτροπή ομόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο  , να 

συζητηθεί  δε  πριν    από τα τακτικά θέματα της ημερήσιας διάταξης.  

- Ο κ. Αγγελόπουλος Στυλιανός αποχώρησε μετά το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

   
 Ο Πρόεδρος εισηγούμενος  το  3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συμβουλίου 

Κοινότητας τα παρακάτω:   

 Όλοι μας γνωρίζουμε τα προβλήματα που συναντούν στην καθημερινότητα τους οι 

συνάνθρωποι μας ΑμεΑ αλλά πολύ λίγα έχουν γίνει μέχρι τώρα για αυτό το θέμα. Δυστυχώς, καθημερινά 

διαπιστώνουμε όλοι μας την απάνθρωπη συμπεριφορά που βιώνουν οι συμπολίτες μας από κατάληψη 

των ραμπών τους, των ειδικών θέσεων Parking τους, κτλ. 

 Οφείλουμε όμως όλοι να συνειδητοποιήσουμε ότι είμαστε όλοι εν δυνάμει άτομα με αναπηρίες και 

πρέπει να δομήσουμε τον δήμο μας σε τέτοια πρότυπα. Προσβασιμότητα παντού. Αυτό αποτελεί ένα 

πολύ σημαντικό στοιχείο για τον δήμο μας, η βελτίωση των υπηρεσιών και των προσβάσεων σε κάθε 

άτομο με αναπηρία.   

 

 Σε συνέχεια των παραπάνω διαπιστώσεων προτείνονται οι παρακάτω δράσεις. 

 

1) Στάθμευση.  

Κανένα αυτοκίνητο δεν πρέπει να πιάνει θέση πάρκινγκ ΑμεΑ. Ο σεβασμός στους ανθρώπους με 

κινητικές δυσκολίες θα πρέπει να φαίνεται και στον δρόμο. Για να επιτευχθεί αυτή η οδηγική συμπεριφορά 

φυσικά χρειάζεται κάτι απλό: η εφαρμογή του Νόμου. Μια συνολική προσπάθεια που ΠΡΈΠΕΙ και 

επιβάλλεται να εφαρμοστεί με στόχο να μειωθεί το παράνομο παρκάρισμα σε πεζοδρόμια, ράμπες και 

πεζόδρομους. Ο Δήμος, εκτός από τα αυστηρά πρόστιμα που ΠΡΈΠΕΙ  να επιβάλει θα πρέπει να 

προσπαθήσει να επιστρατευτεί και το… φιλότιμο των δημοτών με προειδοποιητικές «κλήσεις», με το εξής 

μήνυμα: «Τη φορά αυτή δεν θα σου κόψουμε κλήση. Την επόμενη φορά όμως που θα παρκάρεις στο 

πεζoδρόμιο η στην ράμπα ΑμεΑ, θα σου επιβληθεί πρόστιμο. Βοήθησε και εσύ στην ελεύθερη διακίνηση 

των ΑμεΑ/πεζών. Δήμος Κορδελιού - Ευόσμου». 

Η στάθμευση στα γενικά σημεία Parking ΑμεΑ θα γίνεται με την επίδειξη στο μπροστινό σημείο του 

οχήματος, της κάρτας στάθμευσης ΑμεΑ. Κάθε άλλο όχημα που θα σταθμεύει στις θέσεις αυτές, σταθμεύει 

παράνομα και, βάσει του ΚΟΚ, θα επιδίδεται στον οδηγό του, πρόστιμο ύψους .. ευρώ. Αν κάποιος 

σταθμεύσει σε ονομαστική θέση στάθμευσης, το πρόστιμο ανέρχεται σε ... ευρώ και αφαιρούνται οι 

πινακίδες κυκλοφορίας του οχήματος.  

Μάλιστα, στο δυνητικό πλαίσιο ενός σχεδίου Smart Parking, της εφαρμογής που σου λέει πού έχει 

ελεύθερες θέσεις πάρκινγκ στον Δήμο (μπορεί σε Α φάση να εφαρμοστεί πιλοτικά), να τοποθετηθούν 

αισθητήρες στις θέσεις ΑμεΑ και αν παρκάρει εκεί αυτοκίνητο που δεν είναι ΑμεΑ, αμέσως θα 

ενημερώνεται η δημοτική αστυνομία με έναν πομποδέκτη Bluetooth και θα επιβάλλονται τα ανάλογα 

πρόστιμα.  

 



 

 

2) Προχωράμε στην απελευθέρωση των πεζοδρομίων και τον πεζοδρόμων από πάσης φύσεως 

εμπόδια. Αυτή η δράση αφορά στα Άτομα με Αναπηρία οι παρεμβάσεις αφορούν σε πεζοδρόμια και 

διαβάσεις και, για Α φάση, μπορεί να στοχεύει σε προσβάσεις σε κεντρικά σημεία και υπηρεσίες του 

Δήμου όπως ράμπες, θέσεις για αυτοκίνητα, ανακατασκευή πεζοδρομίων.  

 

3) Σηματοδότες με ηχητικό σήμα, στα κεντρικά σημεία του δήμου μας, για τους δημότες με πρόβλημα 

όρασης. Θεωρούμε ότι είναι αυτονόητο και ήδη λειτουργεί αυτό το σύστημα σε άλλα σημεία της πόλης 

μας. 

  

4) Ράμπες, ασανσέρ, όπου είναι απαραίτητο,  και τουαλέτες  ΑμεΑ σε όλα τα σχολεία και όλες τις 

δημοτικές υπηρεσίες. 

Κρίνεται  δε απαραίτητο να τοποθετηθεί αναβατόριο στο ΕΠΑΛ Ευόσμου. 

  

5) Χρήση τηλεματικής δια μέσου εφαρμογής smartphone και GPS για εντοπισμό του διερχόμενου 

λεωφορείου για τους δημότες μας με προβλήματα όρασης. Μπορεί επίσης να υπάρχει και αναγγελία 

άφιξης του λεωφορείου στην εκάστοτε στάση.  

6) Γενικότερο πρόβλημα είναι η έλλειψη προσβασιμότητας στους χώρους εργασίας και για αυτό τον λόγο 

η ανεργία στους συνανθρώπους μας ΑμεΑ είναι πολύ υψηλότερη από τον γενικό δείκτη. Ο Δήμος θα 

πρέπει να ευαισθητοποιήσει και ενημερώσει τους επιχειρηματίες επαγγελματίες της περιοχής για το 

πρόβλημα.   

 7) Στόχος, μεσοπρόθεσμος, όλα τα μαγαζιά να έχουν ράμπες. Ο Δήμος θα πρέπει να ευαισθητοποιήσει 

και ενημερώσει τους επιχειρηματίες - επαγγελματίες της περιοχής για το θέμα.      

8) Ενημέρωση του προσωπικού του Δήμου με σεμινάρια  για την αντιμετώπιση των αναγκών ΑμεΑ. 

9)Ενημέρωση των παιδιών μας σε όλα τα σχολεία του Δήμου μας για αυτό το τόσο ευαίσθητο θέμα. 

10) Διοργάνωση ημερίδας, με συμμετοχή εξειδικευμένων φορέων, για την ενημέρωση και 

ευαισθητοποίηση όλων των δημοτών για το θέμα. 

11) Να επιτρέπεται στις δημοτικές υπηρεσίες ο σκύλος οδηγός.  

12) Πρόγραμμα για παροχή δυνατότητας κολύμβησης σε συνεργαζόμενες πισίνες για την αντιμετώπιση 

των αναγκών ΑμεΑ. Λαμβάνοντας υπόψιν ότι οι περισσότεροι, βάσει στατιστικών μελετών, συνάνθρωποι 

μας  ΑμεΑ προτιμούν την κολύμβηση σαν μέσο άσκησης μπορεί να τους δοθεί και αυτή η δυνατότητα. 



 

 

13)Ευρωπαϊκό πρόγραμμα Cities4people Ηλεκτρικά σκούτερ για ΑΜΕΑ, θα κάνουν πιο εύκολη τη ζωή 

των ανθρώπων με αναπηρία στο πλαίσιο του ευρωπαϊκού προγράμματος, Cities4people. (Ήδη 

εφαρμόζεται στα Τρίκαλα). 

Το συγκεκριμένο πρόγραμμα λαμβάνει χώρα στην Οξφόρδη, το Αμβούργο, την Κωνσταντινούπολη και τη 

Βουδαπέστη. Μια νέα τέτοια εφαρμογή μετατρέπει σε Ηλεκτρικό σκούτερ ένα αναπηρικό αμαξίδιο  για 

ΑΜΕΑ 

Ο Δήμος θα διαθέτει μηχανισμό που μετατρέπει το αναπηρικό αμαξίδιο σε σκούτερ, μόνο με μία κίνηση. 

Έτσι, ο καταναλωτής θα μπορεί να πραγματοποιήσει ευκολότερα τις δουλειές του και σε λιγότερο χρόνο. 

Ο Δήμος μας να βοηθά στο να μπορούν οι  ΑΜΕΑ πολίτες  να παραλάβουν το συγκεκριμένο ηλεκτρονικό 

μηχανισμό εύκολα . Αυτό θα γίνεται, αν δώσουν  τα στοιχεία τους και υπογράψουν  ένα σχετικό έγγραφο. 

  

14)Περιπατητική διαδρομή για ΑμεΑ στα κεντρικά σημεία ενδιαφέροντος. Στο πλαίσιο αυτό και σε 

συνεργασία με εθελοντές του Δήμου (θα πρέπει να επικοινωνηθεί), να ξεκινήσει μια διαδικασία 

καταγραφής περιπατητικής διαδρομής, στα σημεία ενδιαφέροντος του Δήμου μας. Αυτή θα χαραχθεί με τη 

βοήθεια του Δήμου και θα παραδοθεί στον Δήμαρχο προς υλοποίηση. Αναγκαίες παρεμβάσεις που θα 

πρέπει να συνεχίσει να κάνει ο Δήμος, όπως σε ράμπες, πεζοδρόμια, διαδρομές, διευκολύνσεις σε όλα τα 

θέματα προσβασιμότητας θα μπορούν να γίνονται με βοήθεια των εθελοντών.  

 15) Σε γενικότερο πλαίσιο για την ελεύθερη και απρόσκοπτη διακίνηση όλων των δημοτών, προτείνουμε 

δράση με τίτλο «Απελευθερώνουμε τα πεζοδρόμια και τους κοινόχρηστους χώρους-εξασφαλίζουμε 

ελεύθερη διακίνηση πεζών». Ο δήμος θα προχωρήσει σε ενημέρωση των δημοτών για άμεση 

απελευθέρωση όλων των δημόσιων χώρων που έχουν μετατραπεί παρανόμως σε ιδιωτικές θέσεις 

στάθμευσης. Σε περίπτωση που δικαιούται ο πολίτης άδεια πάρκινγκ, θα πρέπει ο πολίτης να 

ακολουθήσει τις διαδικασίες έκδοσης της και να αναρτήσει σε εμφανές σημείο τον αριθμό άδειας. Σε 

περίπτωση μη συμμόρφωσης θα πρέπει να επιβληθούν οι νόμιμες κυρώσεις μετά από έλεγχο από την 

δημοτική αστυνομία. Καταργώντας τις παράνομες θέσεις στάθμευσης σε πεζοδρόμια, πεζόδρομους και 

κοινοχρηστους χώρους από την μια βοηθάμε τους πεζούς να κινηθούν με ασφάλεια στο δήμο μας και από 

την άλλη βελτιώνουμε την εικόνα των δημόσιων χώρων. Τέλος, στα πλαίσια της ασφάλειας των πεζών 

εισηγούμαστε την υιοθέτηση των εξελιγμένων διαγραμμίσεων με 3D μορφή έξω από σχολικά κτίρια και 

κεντρικές οδούς με μεγάλη κυκλοφορία.                                                         

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις,                                                                                                     

                                             

Αποφασίζει ομόφωνα 

 

 
Εγκρίνει  τις παραπάνω δράσεις για την αντιμετώπιση των προβλημάτων των ΑμεΑ / ελεύθερη και 
ασφαλή διακίνηση πεζών και τις προτείνει στο Δήμο για υλοποίηση.     
 

 



 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  4/2019 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

 

Ο Πρόεδρος 

του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 

Ευόσμου 

 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Τα Μέλη 

 



 

 

 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΕΥΟΣΜΟΥ 

Αρ. Απόφ. 5/2020 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: ∆ράση προσυµπτωµατικού ελέγχου ∆ιενέργεια δωρεάν τεστ Παπανικολάου στα πλαίσια 

της εβδοµάδας πρόληψης κατά του καρκίνου τραχήλου της µήτρας. 

 

Στον Εύοσµο σήµερα Παρασκευή 24  Ιανουαρίου του έτους 2020 και ώρα 18.00 µ.µ. στο ∆ηµοτικό 

Κατάστηµα του ∆ήµου Κορδελιού-Ευόσµου συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση το συµβούλιο της 

Κοινότητας Ευόσµου του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου, ύστερα από την υπ. αρ. 2115/20-01-2020    

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φωτιάδη Παναγιώτη, που επιδόθηκε  νόµιµα στα µέλη του 

συµβουλίου της κοινότητας, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε νόµιµη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο δεκαπέντε (15) µελών βρέθηκαν παρόντα τα  

παρακάτω  δέκα τρεις (13)   µέλη: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ    ΑΠΟΝΤΕΣ  

 1. Φωτιάδης Παναγιώτης Πρόεδρος  1. Χατζηβρέττα Ελένη Μέλος 
 2. Γκαγκανιάρη Μαρία Αντ/δρος  2. Αποστολάκη Μαρία Μέλος 
 3. Μάλλιου Μαρία Μέλος     

 4. Χλωρός Ηλίας Μέλος     
 5. Αγγελόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 6. Χατζηβρέττας Βασίλειος Μέλος     
 7. Πασχαλέρης Σωκράτης Μέλος     
 8. Τσιαπανίτης Βασίλειος Μέλος     
 9. Τράϊκος Αριστείδης Μέλος     
10. Βαρσαµά Μαρία Μέλος     
11. Αβραµίδου Σοφία Μέλος     
12. Βαρελά Αικατερίνη Μέλος     
13. Γιαννακόπουλος Στυλιανός Μέλος     
 

 

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Κουτσού Μαρία. 



 

 

Προ της συζήτησης των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο  Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση ενός (1)  
θέµατος εκτός ηµερησίας διάταξης και η επιτροπή οµόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο  , να 
συζητηθεί  δε  πριν    από τα τακτικά θέµατα της ηµερήσιας διάταξης.  

- Ο κ. Αγγελόπουλος Στυλιανός αποχώρησε µετά το 1ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.   

   
 Ο Πρόεδρος εισηγούµενος  το  1ο θέµα ΕΚΤΟΣ  της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη του Συµβουλίου 

Κοινότητας την πρόταση σύµφωνα µε την οποία:   

Στα πλαίσια προαγωγής της δηµόσιας υγείας κρίνονται ιδιαίτερης αξίας οι δράσεις της προληπτικής 
ιατρικής που έχουν θετική επίδραση στο επίπεδο υγείας των δηµοτών. 
Με βάση τη γνώση της δυνατότητας µείωσης της επίπτωσης του καρκίνου του τραχήλου της µήτρας µέσω 
του τεστ Παπανικολάου και µε αφορµή την εβδοµάδα πρόληψης προτείνεται η δράση για διενέργεια  
δωρεάν τεστ Παπανικολάου.                                                         
 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση, λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος,  καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις,                                                                                                     

                                             
Αποφασίζει οµόφωνα 

 
Εγκρίνει τη ∆ράση προσυµπτωµατικού ελέγχου διενέργειας δωρεάν τεστ Παπανικολάου στα πλαίσια της 

εβδοµάδας πρόληψης κατά του καρκίνου τραχήλου της µήτρας 

 
Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό  5/2019 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση, συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

 

Ο Πρόεδρος 
του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Ευόσµου 

 

 

                     Φωτιάδης Παναγιώτης 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Τα Μέλη 

 


